
Interpellation säkra skolvägar.  

Tack Jonas för Interpellationen, då detta faller inom kommunstyrelsens ansvar i 
första hand så svarar jag istället för Berth.  

1. Att öka säkerheten för våra barn är ett ständigt arbete såklart och vi har 
löpande dialog med trafikverket om alla våra vägar. Idag finns ingen 
ytterligare plan för just Letstigen vad jag vet sen de senaste dialogerna 
med trafikverket.  

2. Nej, i dags läget finns inga planer på det då det redan är 30 km/h och 
farthinder på den delen av Letstigen idag.  

3. Vi har löpande kontakt med trafikverket och det senaste jag vet om var i 
slutet av förra året och att man ska ha ett möte under våren detta år.  
 
Jag vill också tillägga att det pågår att arbete med en större 
trafikutredning av hela området kring skolan, återvinningscentralen och 
närområdet. Detta för att skapa ett bättre underlag med förslag på 
åtgärder för att föbättra trafiksituationen på lång och kort sikt. 
Utredningen kommer ligga till grund för vår egen planering av 
infrastruktur, GC vägar och liknande. Sen kommer den såklart kunna 
användas i vår dialog med trafikverket. Men vad de förslagen kan bli är 
det för tidigt att uttala sig om. Vi har också stängt av kyrkvägen för 
biltrafik för att förbättra säkerheten för barnen och även det området 
ska byggas om nu när barnen på gunghästen flyttar ner till nya förskolan 
på södra och till tulpanen.  


